
 
PROTOKÓŁ  NR 120.2014 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  
z dnia 5 maja 2014.   

 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek     -   Przewodniczący Komisji 
2. Robert Szydlik         -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Mirosław Sobczak   -   Członek Komisji  
4. Dariusz Kur             -   Członek Komisji 
5. Tadeusz Sasin          -   Członek Komisji 
6. Mirosław Szczotka  -   Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Paweł Marcin Bednarczyk – Burmistrz Tłuszcza 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu  z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Tłuszcz za 2013 rok; 
3. Sprawy bieżące; 
4. Wolne wnioski;  
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji; 
 
 
Ad.1 Protokół Nr 119.2014 z dnia 22 kwietnia 2014 roku został przyjęty.  
 
Ad.2  Komisja dokonała analizy sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 
2013 rok i opinię wyda po dostarczeniu przez Panią Skarbnik pozostałych 
dokumentów( bilansów ) i po ich szczegółowym omówieniu. 
 
Ad3. Komisja zwraca się do Przewodniczącego Rady z wnioskiem ( w 
załączeniu)  o wydanie upoważnienia do przeprowadzenia 3-dniowej kontroli w 
Urzędzie Miejskim w Tłuszczu w dniach 14-16 maja 2014r. pn. „ wykorzystanie 
środków finansowych w 2013 roku na promocję gminy oraz bieżącą działalność 
wydziału promocji”. 
 
Pan Tadeusz Sasin, Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 
poinformował, że Komisja spotkała się z dwoma Sołtysami i grupą inicjatywną  
i wspólnie zostało określone miejsce, w którym ma stanąć pomnik, o który ta 
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grupa wnioskowała. Uroczystości związane z odsłonięciem pomnika na cześć 
dowódcy AK i Pani Anny Walentynowicz  mają być przesunięte na II –gie 
półrocze br. Odnośnie nadania nazwy drodze  nr 430902 w miejscowości Kury – 
Aleja Anny Solidarność, wszyscy mieszkańcy wyrazili zgodę i takie  
nazewnictwo zaakceptował  Instytut Pamięci Narodowej.  
 
Radny Szydlik uważa, że w takiej sytuacji Wnioskodawcy lub Gmina powinni 
skontaktować się z synem Pani Walentynowicz i ewentualnie z Solidarnością, 
czy taka nazwa jest przez nich akceptowana, ponieważ Pani Anna pomimo, że 
jest zasłużona dla Solidarności, to nosiła nazwisko Walentynowicz.  
Jeśli chodzi o pomnik, to zdaniem radnego forma artystyczna pomnika będzie w 
słaby sposób upamiętniać  postaci i wydarzenia.  
 
Przewodniczący Komisji zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza, czy zostały 
podjęte jakieś działania odnośnie dwóch pism od nauczycielek ze szkoły w 
Jasienicy dotyczących lekcji języka polskiego i lekcji religii oraz panującej w 
szkole atmosfery.  
 
Burmistrz odpowiedział, że nie jest w stanie odnieść się do treści tych pism, 
ponieważ ich nie czytał, były one skierowane do Przewodniczącego Rady.  
Jeśli chodzi o szkołę to poinformował, że  zakończyła się kontrola Państwowej 
Inspekcji Pracy, jutro ma być kontrola Sanepidu a w środę nadzoru 
budowlanego i dopiero po zakończeniu tych kontroli Burmistrz będzie mógł się 
wypowiedzieć.  
Odnośnie lekcji języka polskiego Burmistrz  w tej chwili nie ma dostatecznej 
wiedzy, aby móc się wypowiedzieć, ale odnośnie lekcji religii wyjaśnił, że to 
proboszcz parafii lub w tej chwili obecny administrator  deleguje osoby do 
nauczania religii w szkole, ksiądz biskup daje misję kanoniczną i taką osobę 
dyrektor szkoły może zatrudnić.   
Odbyła się dyskusja i ustalono, że  pismo zostało skierowane do 
Przewodniczącego Rady i Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia i właśnie ta 
Komisja  jest najbardziej kompetentna wyjaśnić te sprawy.  
W dalszej rozmowie z Burmistrzem radni pytali o: 
– kiedy ruszy budowa przyłączy kanalizacyjnych na osiedlu Słoneczna, zapytał 
radny Groszek. 
Burmistrz odpowiedział, że dzisiaj została podpisana umowa z Wykonawcą. 
 
- czy w przypadku nie zbycia nieruchomości w mieście, budowa chodnika i 
placu zabaw na osiedlu  Klonowa -Norwida w br. może być realizowana z 
innych środków finansowych, zapytał  radny Szydlik. 
Burmistrz odpowiedział, że jest jeszcze za wcześnie na takie rozważania. 
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- co z przyjęciem pozostałych dzieci do przedszkola w Jasienicy, skoro przyjęto 
tylko 50% oczekujących na miejsce, zapytał radny Szczotka.  
Burmistrz odpowiedział, że aby zaspokoić potrzeby, trzeba będzie uruchomić 
jeszcze jeden oddział.  
 
- w związku z planowanym na 10 maja br. otwarciem SUW w Kozłach, radny  
Dariusz Kur zgłosił potrzebę  wykoszenia  trawy wokół  i naprawienia 
uszkodzone przęsła ogrodzenia. 
Burmistrz odpowiedział, że wspólnie z dyrektorem ZGKiM w Tłuszczu był 
dzisiaj na tym terenie i wszystkie te prace będą wykonane przez ZGKiM w 
Tłuszczu.  
 
- czy w tym roku będzie ogłoszony przetarg na Wiejski Dom Kultury w 
Miąsem, zapytał radny Sobczak. 
Burmistrz odpowiedział, że ma być zapytanie ofertowe.  
 
Radny Mirosław Szczotka poinformował, że chciałby przywrócić do stanu 
pierwotnego pomieszczenie w budynku OSP w Jasienicy  zajmowane 
dotychczas na potrzeby przedszkola i na ten cel potrzebna będzie kwota ok. 15  
000 zł i zwrócił się do Burmistrza o zabezpieczenie tych środków w budżecie 
gminy. Poinformował również, że w budynku OSP w Jasienicy jest jeszcze do 
wydzierżawienia powierzchnia  100 m 2  z przeznaczeniem pod usługi i jak na 
razie nie ma chętnych.   
Burmistrz na obecną chwilę nie widzi takiej  możliwości. 
 
Burmistrz zaprosił radnych do uczestnictwa w otwarciu SUW w Kozłach w dniu 
10 maja 2014 r.  i obchodów  jubileuszu  30-lecia istnienia  ZGKiM w Tłuszczu.  
 
Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 
- Obwieszczenie Burmistrza Tłuszcza zawiadamiające, że w dniu 29 kwietnia 
2014 roku  na wniosek firmy „PIOTRO-STAL” z Dobczyna, została wydana 
decyzja o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację 
przedsięwzięcia polegającego na budowie rozbudowie istniejącego punktu 
skupu metali o punkt zbierania i demontaż pojazdów wycofanych z eksploatacji 
oraz punkt odbioru zużytego sprzętu elektrycznego i elektronicznego na działce 
o nr. ew. 373/2 przy ul. Zaściankowej 1 w Tłuszczu, załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się.  
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Radny Mirosław Sobczak odczytał Komisji odpowiedź Koła Łowieckiego 
„Czajka” na pismo do nich wystosowane w sprawie szkód wyrządzanych  
rolnikom przez dziki. Przewodniczący Koła Łowieckiego pisze, że to nie dziki 
ingerują w środowisko, tylko ludzie. 
Zdaniem radnego taka odpowiedź mija się z prawdą, ponieważ dziki na tym 
terenie wyrządzają naprawdę duże szkody i zostanie to udokumentowane w 
piśmie przygotowywanym  przez Sołtysa z Miąsego. 
 
Ad4. Komisja zwraca się do Burmistrza z następującym wnioskiem w 
załączeniu: 
 
   Komisja wnioskuje o przybycie na posiedzenie Komisji w dniu 14 maja2014 r. 
Pana Sławomira Pióro w celu udzielenia informacji nt. ochrony 
przeciwpożarowej na terenie gminy; 
- przygotowanie na 14 maja 2014 r. kompletu umów i faktur związanych z 
wydatkami na promocje gminy w tym zakup materiałów promocyjnych, 
publikacji własnych i zleconych mediom, dofinansowań na zakupy nagród, 
współorganizacje imprez itp. w 2013 r. i I kwartale 2014 r.; 
- udzielenie informacji ilu pracowników ( pracowników tym osoby na zlecenie) 
było związanych bezpośrednio lub pośrednio z realizowaniem zadań związanych 
z promocją i jaki był łączny koszt ich wynagrodzeń w roku 2013; 
- oddelegowanie pracownika merytorycznego, który w dniach 14-16 maja br. 
będzie mógł udzielić Komisji informacji i dostarczyć wnioskowane dokumenty, 
również te, o które Komisja wystąpi w trakcie kontroli. 
 
    
Ad5. Termin kolejnych  posiedzeń Komisji ustalono na 14 maja 2014 r. godzina 
8.30; 
 
 
 
Na tym protokół zakończono.                    
                                                               
                                                                           Przewodniczący Komisji 
 
                                                                               Tadeusz Groszek  
Załączniki do wglądu w pok.38  
Nagranie wideo z posiedzenia stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
Dokument utworzyła Bożena Brzozowska 
Dnia  8 maja . 2014 r.  
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